



应用心理学

Chinese Journal of Applied Psychology

2017 年第 23 卷第 3 期
Vol.23, No.3, 2017



ISSN 1006-6020
CN 33-1012/B

应用心理学

第二十三卷第三期

二〇一七年九月

目 录

- 195 互联网海量信息环境对人类决策提出的挑战及其应对方式
黄元娜 魏子晗 沈丝楚 王晓田 葛列众 何贵兵 李 纾
- 210 服务型领导影响员工建言的双重机制研究
段锦云 曾 恺 阎 寒
- 221 变革型领导与员工心理健康:工作情感的中介作用
张 蕊 李 锋
- 232 团队断裂带:团队多样性研究的新视角
倪旭东 季百乐
- 248 志愿者心理资本与利他行为:角色认同的中介
李 敏 周明洁
- 258 不作为惰性的影响机制:有中介的调节模型
宋 颖 沈文青
- 267 共情对不同网络欺负角色行为的影响
敬娇娇 高 闯 胡安凯 耿秋月
- 278 农民工情绪性、弹性和坚韧性特质及其对心理健康的预测作用
李 强 梁 栋 陈 坡 徐 玮
- 285 意识定律
唐孝威

Chinese Journal of Applied Psychology

Vol. 23. No. 3

September 2017

CONTENTS

- 195 Decision Making in the Environment of Internet Mass Information: Challenge and Response Pattern
HUANG Yuan-na WEI Zi-han SHEN Si-chu WANG Xiao-tian GE Lie-zhong HE Gui-bing LI Shu
- 210 Dual Mechanism of Servant Leadership Affecting Employee Voice Behavior
DUAN Jin-yun ZENG Kai YAN Han
- 221 Transformational Leadership and Follower's Mental Health: The Mediating Role of Work Affect
ZHANG Rui LI Feng
- 232 Team Faultlines: A New Perspective to Study Team Diversity-Based on Multiple Attributes
NI Xu-dong JI Bai-le
- 248 Volunteer's Psychological Capital and Altruistic Behaviors: The Mediating Effect of Volunteer Role Identity
LI Min ZHOU Ming-jie
- 258 The Influencing Mechanism of Inaction Inertia: A Mediated Moderation Model
SONG Ying SHEN Wen-qing
- 267 Effect of Empathy on Behaviors of Different Roles in Cyberbullying
JING Jiao-jiao GAO Chuang HU An-kai GENG Qiu-yue
- 278 The Emotionality, Resilience, and Hardiness Traits of Migrant Workers and Their Predictive Effect on Psychological Health
LI Qiang LIANG Dong CHEN Po XU Wei
- 285 Laws of Consciousness
TANG Xiao-wei

应用心理学

主 办 浙江省心理学会
浙 江 大 学
主 编 沈模卫
编辑发行 《应用心理学》编辑部
(310028, 浙江大学西溪校区)
印 刷 杭州余杭大华印刷厂

Chinese Journal of Applied Psychology
Sponsored by The Psychological Society of
Zhejiang Province
Zhejiang University
Edited by Editorial Board of *Chinese Journal
of Applied Psychology*
Editor SHEN Mo-wei

ISSN 1006-6020
CN 33-1012/B

定 价:12:00 元